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Uitstel betonstop verontrust Vlaamse Bouwmeester
nieuws

"Het huis staat in brand, maar we blussen niet. Nee, we kijken na of de blusvergunning nog in orde is. En of water wel helpt tegen vuur."
Zo reageerde Vlaams Bouwmeester Leo Van Broeck in Het Laatste Nieuws over het uitstel van de betonstop. "Men is te traag gegaan.
Dat heeft te maken met angst voor verandering en met heel wat begrijpelijke vragen, ook uit West-Vlaanderen en Limburg, omdat men
geen oplossing had voor die landelijke gebieden. Om daar uit de problemen te geraken, moet de gemeentefinanciering dringend
herbekeken worden."
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Lees meer over:
ruimtelijke ordening

"Het huis staat in brand, maar we blussen niet. Nee, we kijken na of de blusvergunning nog in orde is. En of water wel helpt tegen vuur." Zo reageerde
Vlaams Bouwmeester Leo Van Broeck in Het Laatste Nieuws over het uitstel van de betonstop. "Men is te traag gegaan. Dat heeft te maken met angst
voor verandering en met heel wat begrijpelijke vragen, ook uit West-Vlaanderen en Limburg, omdat men geen oplossing had voor die landelijke
gebieden. Om daar uit de problemen te geraken, moet de gemeentefinanciering dringend herbekeken worden."
Deze legislatuur zal de betonstop – tegen 2040 stoppen met de inname van open ruimte voor bebouwing – niet meer ingevoerd worden, ondanks de
belofte van Vlaams minister Koen Van den Heuvel. Eerst moet er gesleuteld worden aan de bescherming van zonevreemde bossen want de aanpak van
minister Schauvliege doorstond de toets van de Raad van State niet. Het rechtscollege is van oordeel dat er eerst een milieu-effectenrapport gemaakt
moet worden.
Vlaams Bouwmeester Leo Van Broeck toont zich in Het Laatste Nieuws erg teleurgesteld over het uitstel. Hij ziet een aantal redenen waarom het
allemaal zo traag gaat terwijl de betonnering van de open ruimte in snel tempo voortgaat. "Als je alleen maar inzet op het verbieden van innemen van
open ruimte, zonder alternatieven aan te sturen, is het heel moeilijk te slikken, natuurlijk", zegt Van Broeck met een verwijzing naar de meer landelijke
gebieden.
Volgens de Bouwunie is het geen toeval dat er vorig jaar 20.381 bouwvergunningen werden afgeleverd – een kleine 6.000 meer dan in 2017. Ons huis
is immers nog altijd ons kostbaarste bezit, en dan liefst één met een tuin en een garage voor de bedrijfswagen. Als er strengere bouwnormen dreigen,
kan er dus maar beter snel nog een vergunning gevraagd worden, verklaart de Bouwunie die forse stijging. En als dat huis dan in een verkaveling staat
waar je de auto moet nemen om naar de dichtstbijzijnde supermarkt te rijden en waar geen goede aansluiting met het openbaar vervoer is om naar het
werk te pendelen? Dan vinden we dat niet eens zo erg.
Van Broeck: "Er is geen enkel land dat per inwoner meer planeet verbruikt dan wij. Geen enkele regio in Europa is zo morsig met ruimte als
Vlaanderen. Het aantal vierkante kilometer grondoppervlak dat we per inwoner gebruiken, is al jaren aan het stijgen – kleinere gezinnen, grotere
woningen, tweede verblijven, grotere percelen, steeds meer verkavelingen. Ook onze steden hebben abnormaal lage bevolkingsdichtheden: Brussel
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heeft gemiddeld 7.000 inwoners per vierkante kilometer, Parijs 22.000. Die stad wordt dus drie keer intenser gebruikt. De grote frustratie is dat we óók
niet meer landelijk kunnen wonen. Onze landelijkheid is kapot: landelijk wonen is nu een dorp, met verkavelingen errond. We hebben een ruimtelijk
misverstand gecreëerd, waardoor we én geen goeie steden én geen platteland meer hebben."
Hij haalt er de cijfers bij: "We hebben een abnormaal lage bevolkingsdichtheid, voor een dichtbevolkt land: 1.200 mensen per gebruikte vierkante
kilometer, tegenover 1.800 in Groot-Brittannië – waar ze bijna nergens verkavelen. Het ruimtebeslag in Vlaanderen, dus alle ruimte zonder de
landbouw, waterlopen en de natuur, is 34 procent. Dat is drie keer meer dan het Europese gemiddelde. En in 2006 was het nog maar 27 procent." Om
vervolgens te concluderen dat de grootste ruimtegebruiker van Europa meteen moet handelen en niet richting 2040.
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